

IVth International industry conference «OIL PRODUCTS AND GAS MARKET OF THE REPUBLIC OF BELARUS: PRODUCTION, TRADING AND RETAIL»

September 22-23, 2016

Belarus, Minsk

International industry conference «OIL PRODUCTS AND GAS MARKET OF THE REPUBLIC OF BELARUS: PRODUCTION, TRADING AND RETAIL» is the largest industry-specific forum in the Republic of Belarus where participants discuss major tendencies of energy sources market, prospects of Belarusian oil and gas processing, petroleum products and liquefied gas products trading, as well as technical and marketing innovations in the sphere of filling stations and oil storage facilities.



This conference is organized by the major companies of oil industry of the Republic of Belarus represented by Belorusneft and Belarusian Oil Company and supported by Belarusian refineries (Mozyr refinery and Naftan).

Topics of discussion:

- state and tendencies of energy sources market;
- state and prospects of oil and gas processing modernization;
- tendencies and prospects of export flows of oil products and gas;
- transport flows and logistics of petroleum products delivery;
- modern technologies in the sphere of filling stations and petroleum storage facilities;
- innovations in design and accompanying business at filling stations.

Meetings with the participants and discussions will be attended by:

- directors and top-managers of the organizing companies and their sales departments;
- representatives of the state authorities;
- directors and top-managers of oil refineries;
- leading oil traders;
- analytics and key experts;
- directors of companies operating in the retail market of oil products.

During the second day of the conference participants will take part in a travel along tourist route “Petroleum” of the program Belarus N.

Languages of the conference: Russian and English.

Contact person in Belorusneft:

Ilya Olievski

Tel.: +375 (232) 79-33-47, +375 (33)-342-08-03

e-mail: i.olievski@beloil.by

IV Международная отраслевая конференция Рынок нефтепродуктов и газа Республики Беларусь: производство, трейдинг, розница

22 – 23 сентября 2016 года
Республика Беларусь, Минск

Международная отраслевая конференция «РЫНОК НЕФТЕПРОДУКТОВ И ГАЗА РЕСПУБЛИКИ БЕЛАРУСЬ: ПРОИЗВОДСТВО, ТРЕЙДИНГ, РОЗНИЦА» – это крупнейший отраслевой форум в Республике Беларусь, в рамках которого анализируются основные тенденции рынков энергоносителей, перспективы белорусской нефте- и газопереработки, трейдинга нефтепродуктов и сжиженного газа, а также обсуждаются технические и маркетинговые новшества в области АЗС и нефтебазового хозяйства.



Организаторы конференции – крупнейшие компании нефтяной отрасли Республики Беларусь: **ПО «Белоруснефть»** и **ЗАО «Белорусская нефтяная компания»** при поддержке белорусских НПЗ (ОАО «Мозырский НПЗ» и ОАО «Нафтан»).

Темы дискуссий:

- состояние и тенденции рынков энергоносителей;
- состояние и перспективы модернизации нефте- и газопереработки;
- тенденции и перспективы экспортных потоков нефтепродуктов и газа;
- транспортные потоки и логистика доставки нефтепродуктов;
- современные технологии в АЗС и нефтебазовом хозяйстве;
- новшества в дизайне и сопутствующем бизнесе на АЗС.

Во встречах с участниками конференции и обсуждении актуальных вопросов примут участие:

- руководители и топ-менеджеры компаний-организаторов конференции и их сбытовых предприятий;
- представители госорганов;
- руководители и топ-менеджеры НПЗ;
- ведущие нефтетрейдеры;
- аналитики и ключевые эксперты;
- руководители компаний-операторов розничного рынка нефтепродуктов.

Во второй день запланированы технические визиты участников конференции по туристическому маршруту "Нефтяной" программы Belarus N.

Языки конференции: русский и английский.

Контактное лицо в ПО «Белоруснефть»:

Олиевский Илья

Тел. +375 (232) 79-33-47, +375 (33)-342-08-03

e-mail: i.olievski@beloil.by

Программа (проект)

22 сентября, первый день

09:00 - 10:00 – Регистрация, утренний кофе.

10:00 - 11:30 – **1-я СЕССИЯ. Глобальные тренды на рынках энергоресурсов.**

Приветственное слово

Доклады:

Анализ тенденций мировых рынков нефти и нефтепродуктов. Аналитическое агентство. Докладчик уточняется.

Современное состояние нефтепереработки в РФ, диверсификация нефтяных потоков и перспективы формирования новых транспортных коридоров. Генеральный директор ООО «НААНС-МЕДИА» **Тамара САФОНОВА**.

Мировой рынок сжиженного газа, перспективы развития. Обозреватель Thomson Reuters, **Дамир ХАЛЬМЕТОВ**.

Мировой опыт развития розничного бизнеса сетей АЗС. Докладчик уточняется.

11:30 - 12:00 – Кофе-пауза.

12:00 - 13:30 – **2-я СЕССИЯ. Анализ рынка нефте-газопереработки, трейдинга нефтепродуктов и сжиженного газа Республики Беларусь.**

Экспортные потоки нефтепродуктов из Республики Беларусь: перспективы и направления. Заместитель генерального директора ЗАО «Белорусская нефтяная компания» **Сергей ГРИБ**.

Повышение качества продукции ОАО «Мозырский НПЗ», основные рынки сбыта. Заместитель генерального директора ОАО «Мозырский НПЗ» **Владимир СИЗОВ**.

Основные направления модернизации ОАО «Нафтан», направления поставки нефтепродуктов. Заместитель генерального директора ОАО «Нафтан» **Сергей СТАРОВОИТОВ**.

Внутренний рынок нефтепродуктов Республики Беларусь: история развития и перспективы. Заместитель генерального директора ПО «Белоруснефть» **Сергей КАМОРНИКОВ**.

13:10 - 13:30 – Круглый стол, вопросы и обсуждение экспертов.

13:30 -14:30 – Бизнес-ланч.

14:30 - 16:00 – **3 СЕССИЯ. Тренды развития топливного рынка стран Центральной и Восточной Европы.**

Основные тенденции развития европейского рынка нефтепродуктов. Докладчик уточняется.

Рынок нефтепродуктов Республики Польша, тенденции развития. Председатель правления BELOIL POLSKA Sp. z o.o. **Сергей КУЗАВКОВ**.

Развитие рынка нефтепродуктов стран Балтии. Председатель правления ООО «TransBaltic Oil» **Виктор Краснянский**.

Проблемы европейских НПЗ: оптимизация поставок сырья и реализации продукции. Руководитель отдела. Докладчик уточняется.

16:00 - 16:30 – Кофе-пауза.

16:30 - 18:00 – **4 СЕССИЯ. Тренды развития топливного рынка стран СНГ.**

Анализ развития рынка нефтепродуктов Украины. Директор консалтинговой группы А-95 **Сергей КУЮН.**

Итоги работы ООО «БНК-Украина» на украинском рынке как основного поставщика белорусских нефтепродуктов. Генеральный директор **Виталий КАЛУГИН.**

Развитие биржевой торговли нефтепродуктами в Российской Федерации. Биржа. Докладчик уточняется.

Европейская трейдинговая компания как основной поставщик белорусских нефтепродуктов в Российскую Федерацию. Директор ООО «Европейская трейдинговая компания» **Сергей СОКОЛОВСКИЙ.**

19:00 – Коктейль-приём, культурная программа.

23 сентября, второй день

Технический визит.

К 50-летию ПО «Белоруснефть» делегаты конференции примут участие в презентации туристического маршрута «Нефтяной» программы Belarus N.

Точки маршрута:

- Белорусский газоперерабатывающий завод.
- Фото-электро станция.
- Буровая вышка.
- Станок-качалка.
- Музей нефти.

Отъезд от гостиницы в 9:30.

09:30 - 13:00 – Переезд в г.Речица, кофе-пауза на АЗС по пути следования.

13:00 - 14:00 – Обед в баре «Чёрное золото», посещение «Музея нефти».

14:20 - 15:00 – Посещение Белорусского газоперерабатывающего завода, фото-электро станции.

15:20 - 15:40 – Посещение буровой вышки.

16:00 - 16:20 – Посещение места добычи нефти, станок-качалка, посвящение в «Нефтяники».

17:00 - 18:30 – Ужин в санатории белорусских нефтяников «Солнечный берег».

22:30 – возвращение в Минск.

Draft program

September 22, 2016, 1st day

09:00 - 10:00 – Registration, coffee.

10:00 - 11:30, 1st session. **Global trends in the markets of energy sources.**

Welcoming address

Reports:

Analysis of tendencies of the global market of oil and oil products. Analytical agency. Reporter to be determined.

Contemporary condition of oil processing in the Russian Federation, diversification of oil flows and prospects of development of new transportation corridors. **Tamara SAFONOVA**, Director General of NAANS-MEDIA LLC.

Global market of liquefied gas and prospects of its development. Reviewer Thomson Reuters, **Damir Khalmetov**.

Global experience of retail business development of filling stations. Reporter to be determined.

11:30 - 12:00 – Coffee-break.

12:00 - 13:30, 2nd session. **Analysis of market of oil and gas processing, oil products trading and liquefied gas in the Republic of Belarus.**

Export flows of oil products from the Republic of Belarus: prospect and directions. **Sergey GRIB**, Deputy General Director, Belarusian Oil Company CJSC.

Improving quality of products by Mozyr oil refinery, major sales markets. **Vladimir SIZOV**, Deputy General Director of Moryr oil refinery.

Major tendencies of modernization of Naftan, directions of oil products supplies. **Sergey STAROVOITOV**, Deputy General Director of Naftan.

Domestic market of oil products of the Republic of Belarus: development history and prospects. **Sergey KAMORNIKOV**, Deputy General Director, Belorusneft.

13:10 - 13:30 – Round table, questions and expert discussions.

13:30 -14:30 – Business-lunch.

14:30 - 16:00, 3rd session. **Trends of development of fuel market in the countries of Central and Eastern Europe.**

Major development trends of the European market of oil products. Reporter to be determined.

Market of oil products of the Republic of Poland, development trends. **Sergey KUZAVKOV**, chairman of the board, BELOIL POLSKA Sp. z o.o.

Development of oil products market of the Baltic region countries. **Viktor KRASNANSKIY**, chairman of the board, TransBaltic Oil LLC.

Problems of the European refineries: optimization of crude supply and sales of products. Head of department. Reporter to be determined.

16:00 - 16:30 – Coffee-break.

16:30 - 18:00, 4th session. Development trends of fuel market of the CIS countries.

Analysis of the Ukrainian market of oil products. **Sergey KUYUN**, director of consulting agency A-95.

Results of operation of BNK-Ukraine LLC as the major supplier of Belarusian oil products to the market of the Ukraine. **Vitaliy KALUGIN**, Director General, **BNK-Ukraine LLC**.

Development of oil products exchange trade in the Russian Federation. Exchange. Reporter to be determined.

European trading company as the major supplier of Belarusian oil product to the Russian Federation. **Sergey SOKOLOVSKIY**, director, European trading company LLC.

19:00 – Cocktail-party, entertainment program.

September 23, 2016, 2nd day.

Technical visit.

In honor of the semi centenary jubilee of Belarusneft delegates of the conference will take part in presentation of a tourist route Petroleum of the program Belarus N.

Checkpoints of the route:

- Belarusian Gas Processing Plant.
- Drilling rig.
- Beam pumping unit.
- Photovoltaic station.
- Museum of oil.

Departure from the hotel at 9:30.

09:30 - 13:00 – Transfer to Rechitsa, coffee-break at filling station.

13:00 - 14:00 – Dinner at the Black gold café, visit to the Museum of oil.

14:20 - 15:00 – Visit to Belarusian Gas Processing Plant, Photovoltaic station.

15:20 - 15:40 – Visit to drilling rig.

16:00 - 16:20 – Visit to oil production site, beam pumping unit, letting into Oilmen.

17:00 - 18:30 – Supper in Sunny bank health resort.

22:30 – return to Minsk.